
DEPARTEMENT FINANCIËN 

Financien 

1 Zorgbedrijf Harelbeke. Ter kennisgeving beslissingen RVB van 16 
december 2020 

Het vast bureau, 
 
Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch: 
 
Op 22 december 2020 heeft de stad de overzichtslijst van de besluiten die werden 
genomen door de Raad van bestuur van het Zorgbedrijf Harelbeke in zitting van 16 
december 2020 ontvangen. 
 
Omtrent de genomen beslissingen zijn er geen bezwaren te formuleren.  
Het komt het vast bureau toe kennis te nemen van de overgemaakte overzichtslijst. 
 
Verwijzend naar volgende wettelijke decretale en reglementaire bepalingen : 
 

- Artikel 485 van decreet over het lokaal bestuur. 
 
Om deze redenen; 
 
Na beraadslaging; 
 
Met unanimiteit; 
 
BESLUIT: 
 
Artikel 1:  
 
Het vast bureau neemt kennis van de overzichtslijst van de besluiten die werden 
genomen door de Raad van bestuur van het Zorgbedrijf Harelbeke in zitting van  
16 december 2020 : 
 

- Vaststelling reglement voor provisies gekoppeld een prepaid kredietkaart 
- Buitengebruikstelling vaste activa 

 

HUIS VAN WELZIJN 

Huis van Welzijn 

2 Fair-o-meter. 

Het vast bureau, 
 
Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch: 
 
Op 22 januari 2007 keurde de gemeenteraad de Fair Trade resolutie goed waarbij het 
stadsbestuur er principieel mee heeft ingestemd om minstens koffie en één ander Fair 
Trade product te gaan gebruiken en zo deel te nemen aan de actie FairTradeGemeente.  
 
In 2018 lanceerde FairTradeGemeenten een tweejaarlijkse Fair-o-meter en kreeg iedere 
gemeente in Vlaanderen een score op de Fair-O-Meter. Niet enkel de FairTrade-



inspanningen werden gescoord, er was ook aandacht voor ecologische en sociale 
duurzaamheid (SDGs), lokale productie en voedselstrategie, … Een goede tool dus om 
onze inspanningen als SDG-stad te meten. Het college stemde in de zitting van 25 juni 
2019 dan ook in met oprichten van een kerngroep van de betrokken diensten om de 
scores voor communicatie, middenveld en aankoopbeleid ambitieus te verhogen in 
huidige legislatuur en eerlijke handel en een duurzaam aankoopbeleid mee op te nemen 
in de beleidsplannen voor 2020-2025. De SDG-kerngroep van destijds werd herdoopt 
naar team ‘duurzame ontwikkeling’ en uitgebreid met de collega’s nodig om die ambitie 
waar te maken.  
 
Dit team bestaat uit: 

- Strategisch planner 
- Departementshoofd communicatie 
- Beleidsmedewerker economie 
- Deskundige aankoop 
- Beleidsmedewerker milieu 
- Deskundige lokaal mondiaal beleid en integratie 

Onder meer het SDG-voice-schap van stad Harelbeke, werd in dit team opgevolgd. 

De Fair-o-meter zoals die in 2018 werd gelanceerd, was jammer genoeg geen lang leven 
beschoren.  De 10 criteria die werden geformuleerd als aanvulling en verderzetting op de 
6 criteria, bleken niet voor elke gemeente haalbaar om op in te zetten. Daarnaast bleken 
de criteria niet in lijn met de criteria die de internationale Fair Trade Towns hanteert. 
Daarom maakte FairTradeGemeenten de keuze om ‘terug te schakelen’ naar de 6 criteria 
omwille van de onderstaande twee redenen, dixit FairTradeGemeenten: 

1. We zoeken naar een model dat voor alle 203 FairTradeGemeenten haalbaar is. 
Helaas merkten we dat niet alle gemeenten konden meespringen op de kar van de 
10 criteria (we werken met zowel kleine als grote gemeenten/steden, met elk hun 
eigen capaciteiten). Dit betekent absoluut geen verloren moeite voor de 
gemeenten die volop voor de 10 criteria zijn gegaan. Dit engagement wordt 
namelijk mee gevaloriseerd in de Fair-O-Meter. We voegden bovendien een 
hoofdstuk ‘next level’ toe voor de gemeenten die meer capaciteit hebben binnen 
de campagne. Zo hopen we iedereen mee te krijgen en samen stappen te zetten 
richting meer eerlijke handel. 

2. We moeten relevant blijven binnen de internationale Fair Trade Towns campagne 
met eenduidige criteria, waarbinnen zowel nationaal als internationaal wordt 
gewerkt met de 6 criteria.  

Het extra engagement van stad Harelbeke voor de 10 criteria zou mee worden 
gevaloriseerd door onder meer het invullen van de vragenlijst ‘next level’ op het einde 
van de vragenlijst. Het is echter niet duidelijk hoe deze precies zullen worden 
gevaloriseerd en welk gewicht zij hebben ten opzichte van de 6 verplichte criteria. Uit 
telefonisch contact met de coördinator van FairTradeGemeenten kon worden afgeleid dat 
het zou gaan over zo’n 5% van de volledige score. 
 
Het is echter duidelijk dat de Fair-o-meter niet kan worden ingezet als een wijze om het 
Harelbeekse SDG-beleid te meten, te evalueren er erover te communiceren. Daartoe 
zullen de rapporten en indicatoren gelinkt aan de strategische meerjarenplanning, 
geschikter zijn. 
 
Het is begrijpbaar, maar tevens een jammere zaak, dat FairTradeGemeente de koers die 
ze in 2018 had ingezet om FairTrade te kaderen in het grotere verhaal van de SDGs, niet 
kan verder zetten. 
 
Stad Harelbeke is een fiere FairTradeGemeente en zal haar tweejaarlijkse Fair-o-meter 
score trachten te verhogen binnen de grenzen van haar mogelijkheden. 



 
In bijlage van dit dossier kan de input voor de Fair-o-meter 2020 worden geraadpleegd. 
In tegenstelling tot de laatste versie, kan er nu nog geen score worden geraadpleegd of 
vergeleken worden met de omliggende gemeenten. 
17 januari worden de Fair-o-meters afgesloten en eind februari, begin maart 2021 zullen 
de scores bekend worden gemaakt. 
 
Om deze redenen; 
 
Na beraadslaging; 
 
Met unanimiteit; 
 
BESLUIT: 
 
Artikel 1:  
 
Het vast bureau stemt in met het indienen en publiceren van de gegevens beschreven in 
de Fair-o-meter in het document in bijlage van dit dossier. 
 
Artikel 2: 
 
Het vast bureau begrijpt, maar betreurt tevens de keuze van FairTradeGemeente om niet 
verder de koers te varen die ze in 2018 had ingezet. 
 
Artikel 3: 
 
Het vast bureau is fier op de FairTrade-titel die de stad Harelbeke draagt en zal zich 
actief inzetten om tweejaarlijkse Fair-o-meter score te verhogen binnen de grenzen van 
haar mogelijkheden. 

3 Nieuw bestuur Eenhana. 

Het vast bureau, 
 
Op 25 november 2020 waren er in Namibië lokale verkiezingen. Omri-onn Kavandje van 
de partij SWAPO werd als nieuwe burgemeester van Eenhana verkozen. Hij wordt 
geflankeerd door zes collega’s om het gemeentelijk beleid van Eenhana voor de komende 
jaren vorm te geven.  
 
Selma Kawiiwa (SWAPO) is Deputy Mayor. 
Amos Nangola (SWAPO en voormalig burgemeester) is voorzitter van het Management 
Committee. 
Ester Kavela (voormalig raadslid) is lid van het Management Committee 
Leonard Jona is lid van het Management Committee 
Herman Angula (IPC) is collegelid 
Ndilinawa Frederick (IPC) is collegelid 
 
Begin 2021 verwelkomde Eenhana TC eveneens hun nieuwe algemeen directeur Gabriel 
Mweshihange. Omwille van COVID-19 was 2020 het eerste jaar sinds het ontstaan van 
onze stedenband met Eenhana in 2007, waarin geen bezoeken van delegaties werden 
georganiseerd. We hopen dan ook in 2021 zo spoedig mogelijk kennis te maken met dit 
nieuwe team. Van zodra de maatregelen het toelaten is het opportuun een delegatie uit 
Eenhana uit te nodigen opdat beide bestuursploegen kennis met elkaar kunnen maken en 
het derde Memorandum van Partnerschap en Samenwerking kunnen schrijven en 
ondertekenen. Als de omstandigheden het toelaten kan dan in de tweede helft van 2021 
een werkbezoek aan Eenhana worden georganiseerd. 



 
Een officiële brief (in bijlage van dit dossier) zal worden verstuurd om het nieuwe bestuur 
en de algemeen directeur alvast te feliciteren en welkom te heten. In het hblad van 
februari zal het nieuwe bestuur van Eenhana aan de Harelbeekse burger worden 
voorgesteld. 
 
Om deze redenen; 
 
Na beraadslaging; 
 
Met unanimiteit; 
 
BESLUIT: 
 
Artikel 1:  
 
Het vast bureau neemt kennis van de nieuwe beleidsploeg van Eenhana. 
 
Artikel 2: 
Het vast bureau stemt in met het uitwerken van een ontvangend bezoek van zodra de 
COVID-19 maatregelen dat toelaten. 
 
Artikel 3: 
Het vast bureau stemt in met het verzenden van de officiële brief in bijlage van dit 
dossier en het voorstellen van de nieuwe beleidsploeg van Eenhana in het hblad van 
februari 2021. 
 

DEPARTEMENT MANAGEMENT EN PERSONEEL 

Secretarie 

4 Goedkeuren verslag vorige zitting. 

Het vast bureau, 
 
Er worden geen opmerkingen gemaakt op het verslag van 05/01/2021 dat als 
goedgekeurd mag worden beschouwd. 
 
 
 
De zitting eindigt om 08.45 uur.  
 
 
 
De Algemeen directeur De Voorzitter 
Carlo Daelman Alain Top 
 


